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Tisztelt Elnök Asszony!

A Házszabály 91 .§. alapján kérdést kívánok feltenni dr .Hiller István Miniszter Úrnak, melyre
ülésen kívül, írásban várom Miniszter úr válaszát. A kérdés címe : „Mennyibe került a
fertődi kastélykapu felújítása?" szövege az alábbi :

Tisztelt Miniszter úr!

A fertődi kastélyfelújítással kapcsolatban a lakosság körében eltérő számadatok keringenek .
Érdemes tisztán látnunk . „Mennyibe került a fertődi kastélykapu felújítása?" Várom
megtisztelő válaszát .

Kapuvár, 2004. december 17 .
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